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VELKOMMEN TIL NORSK SPANIEL KLUBS  

41 ORDINÆRE REPRESENTANTSKAPSMØTE  

SØNDAG 12. MAI 2024   
  

Møtet avholdes på Quality Airport Hotel Gardermoen, Lokevegen 7, 2067 Jessheim og starter kl 

09.00  

  

OBS! Dersom annen representant eller vararepresentant stiller i stedet for den som er blitt 

  påmeldt, skal denne ha overlevert papirene.  

   Dersom en avdeling ikke stiller med samtlige av sine tillatte representanter, må det gis 
fullmakt fra den/de som ikke møter til andre som møter med stemmerett for at avdelingen 
skal få benyttet alle sine stemmer. Lovlig valgte vararepresentanter trenger ikke fullmakt når 
vedkommende stiller i stedet for en som er valgt som representant.    

NB:  Representantene må være lovlig valgt på avdelingsårsmøtet og ha betalt medlemsavgift for 

inneværende år.  
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REPRESENTANTSKAPET 2024  

  

Ordførerskapet  

Nils Helmer Storeng  

Rigmor Schau  

 

 

Østfold  

Therese Albom Christensen  

Anne L. Buvik  

Malin Jevne 

Nina Hagen-Johnsrød 

Hilde Rognlien (vara) 

Trond Kjenn (vara)  

Inger Dragland (vara)  

 

Oslo/Akershus  

Solveig Holth  

Misty Knowlton  

Helena Eriksson Stjern  

Niclas Strøm  

Erna Opseth (vara)  

Kjersti Nilsen Barkbu (vara)  

 

 

Innlandet 

Mona Klypen 

Marthe Bleka 

Turid Lien 

Turid Palerud Bjørnstad (vara) 

Sana Røhr (vara) 

 

Buskerud  

Trine Svartås  

Stein Ove Kvamme  

Liv Ugland 

Ida Magnussen (vara) 

Thomas Vedeler (vara) 

Trude Lie Løfgaard (vara)  

  

Vestfold  

Nina Anthonisen 

Morten Aspelin  

Anders Sundsdal  

Marit Lian (vara)  

Karen Hansen (vara)  

 

Telemark  

Geir Høgås 

Ellen Ingulstad 

Rune Teigen (vara) 

Henriette Thiis-Evensen (vara) 

 

  

Agder  

Inger C. Neset  

Aud Hellen Bergland  

Inge Bergland (vara)  

Heidi Nilssen (vara)  

 

 

Rogaland 

Bente Aase Duckett 

Ine Vassbø Sjøthun 

Tor Magne Gramstad 

Siv Tysvær (vara) 

Kjetil Omdal (vara) 

 

 

Hordaland  

Marte Glambek  

Marie Klemetsen  

Solgunn Gulen Pettersen 

Alexander Nilsen  

Gry Irene Solberg Jørgensen (vara)  

 

Sogn og Fjordane  

Laila Røneid  

Elin Anita Gjerde  

Inger Handegård (vara)  

Edvard Hartvigsen (vara)  

  

Møre og Romsdal  

Helene Botterli  

Eivor Meisingset  
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Trøndelag 

Vidar Sagmyr 

Tone Gausdal  

Sidsel Myhr 

Dina Arnevik Johansen 

Silje L. Havstein (vara)  

 

 

Nordland  

Kirsti Fjelldal Østensen  

Suzanne Johansen Okan  

 

Troms og Finnmark  

Ida Sofie Granhaug  

Lill-Tove Ottesen  

Elke-Maria Bunk (vara)  

 

Hovedstyret  

Kari Knudsen  

Lise Tromsdal 

KONSTITUERING  

1. Valg av 2 personer til å føre protokollen.  

2. Valg av tellekorps.  

3. Valg av 2 personer til å undertegne protokollen.  

4. Behandling av ordførerskapets innstilling vedrørende godkjenning av de frammøtte 

representanter og eventuelle fullmakter.  

5. Godkjenning av innkalling.  

6. Godkjenning av saksliste.  
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1. ORDFØRERSKAPETS RAPPORT 2023 

    

Ordførerskapet har mottatt protokoller som e-post fra møter, og har således vært i stand til følge 
ledelse og drift av klubben. Ordførerskapet har også hatt god kommunikasjon med hovedstyrets 
leder. Norsk Spaniel Klub fremstår som en veldreven organisasjon. 

 

Oslo/Vestby 7.april 2024 

 

Nils Helmer Storeng                                                              Rigmor Schau 

Ordfører                                                                                  Varaordfører 

  

 

2. HOVEDSTYRETS ÅRSMELDING  
    

2.1 Hovedstyret, utvalg og komiteer 
 

Hovedstyret  

Kari Knudsen (leder)  

Lise Tromsdal (nestleder)  

Svein Clausen (regnskapsfører) 

Solveig Holth 

Arild Stenbråten  

Jan Erik Hansen (vara) -Trakk seg høsten 2023 

Niclas Strøm (vara)  

  

Valgkomiteen  

Karl Eddie Berge (leder)  

Misty Knowlton  

Dina Arnevik  

Therese Albom 

Christiansen (vara)  

  

Ordensutvalget  

Mona Klypen (leder)  

Laila Røneid  

Ingunn Ansok Fagervold  
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Hovedstyrets utvalg og komiteer  
  

Avls-og sunnhetsutvalget  

Marie Ramstad Nordmo (leder) – fra høsten 2023  
Anne Ramstad (nestleder) – fra høsten 2023  
Medlemmer:  
Jan Erik Lyshaug  
Vanja Sliwa  
Therese Albom Christiansen  
Stig Arne Kjellevold  
Karen Hansen  
Therese Albom Christensen  

  

Raseråd   

amerikansk cocker spaniel  

Jan Erik Lyshaug (leder) 

Marthe Hamre 

Heidi Larsen 

Grete Kristin Eide Myrlund 

  

Raseråd cocker spaniel  

Vanja Sliwa (leder) 

Marte Hillesdal 

Maiken Tysvær Ringseth  

  

Raseråd engelsk springer 

spaniel  

Therese Albom Christensen (leder)  

Sylvelin Andersen  

Bodil Holm  

Else Grindheim  

 

Raseråd welsh springer spaniel  

Stig Arne Kjellevold (leder)  

Silje Havstein 

Malin Jevne 

  

Raseråd øvrige raser  

Karen Hansen (leder)  

Bente Aase Duckett   

Laila Govassli 

Hilde Nielsen  

Nina Hagen-

Johnsrød  

 

 

Jaktkomiteen  

(fulltallige fra høsten 2023) 

Tor Magne Gramstad (leder)  

Astrid W. Ellefsen (nestleder) 

Inge Bergland  

Marius Lysø 

Ida Anette Nordheim 

  

Brukshundkomiteen  

Inger Handegård (leder)  

Wenche Krogstad  

Ellen Getz Wold  

Ine Vassbø 

Nina Løvhaug 

 

Utstillingskomiteen 

Bente Aase Duckett (leder) 

Tone Gausdal 

Malin Jevne 

  

Redaktør Våre Spaniels  

Anne L. Buvik  

  

Medlemsregister  

Svein Clausen  

  

Mestvinnende jakt og 

brukshunder  

Ellen Getz Wold  

  

Mestvinnende utstilling  

Solveig Holth  
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2.2 HOVEDSTYRETS ARBEIDSFORM  
  

Norsk Spaniel Klub gjennomførte søndag 7. mai sitt 40.ordinære representantskapsmøte. Jubileet ble 
markert med servering av kake.   
 
Avdeling Agder ønsket å delta via Teams. Erfaringer fra representantskapsmøtet i 2022, hvor det var 
mulig også å delta digitalt, tilsa at det ikke ble en løsning i 2023. Det ble på møtet framsatt et ønske om 
at representantskapet igjen skulle gå over to dager. Begrunnelsen for dette var at det sosiale miljøet 
som da skapes er viktig for samhandlingen i organisasjonen.  
 
Representantskapet valgte fulltallig styre. Lise Tromsdal ble valgt som nestleder. Svein Clausen og 
Solveig Holth som styremedlemmer. Niclas Strøm som varamedlem. Hovedstyret hadde dermed 
følgende sammensetning:  
 
Leder: Kari Knudsen  
Nestleder: Lise Tromsdal  
Styremedlem: Svein Clausen  
Styremedlem: Solveig Holth  
Styremedlem: Arild Stenbråten  
Varamedlem: Jan Erik Hansen  
Varamedlem: Niclas Strøm  
Jan Erik Hansen trakk seg som varamedlem høsten 2023.  
 
Hovedstyret hadde i 2023 til sammen 13 møter og det er behandlet 94 saker. 18 saker er behandlet av 
hovedstyret før representantskapet. Hovedstyret som ble valgt 7.mai behandlet 76 saker. De fleste 
møtene har vært gjennomført på Teams. Det har vært 3 fysiske møter. Hovedstyret har også 
kommunisert på lukket gruppe på Facebook og på mail.  
 
Det ble ikke valgt sekretær for det nye styret. Føring av protokoll har gått på omgang. Svein Clausen har 
vært hovedstyrets regnskapsfører. Han gjør en utmerket jobb og sparer klubben for mange kostnader. 
Økonomiutvalget har bestått av Svein Clausen, Arild Stenbråten og Kari Knudsen. Lise Tromsdal har 
vært ansvarlig for fordeling av utstillinger. Det har vært en krevende jobb. Svein Clausen har hatt ansvar 
for medlemsregisteret.  
Inger Handegård var fram til mai 2023 ansvarlig for klubbens Facebook-side og spaniels.org. Niclas 
Strøm overtok i mai måned disse to funksjonen.  
 
Samhandlingen i hovedstyret har fungert bra.  
  

 

2.3 REPRESENTASJON  
  

Inge Bergland har vært Norsk Spaniel Klubs representant i Norsk Kennel Klubs Jakthundkomite.   
 

Stig Arne Kjellevold har vært medlem av Norsk Kennel Klubs utstillingskomite og Norsk Kennel Klubs 
standardkomite.   
 

Solveig Holth har hatt vervet som Norsk Kennel Klubs representant i FCI-komiteen for spaniels. FCI 
komiteen ivaretar i hovedsak det europeiske regelverket for jaktprøver med spaniels samt avholdelse 
av mesterskapsprøver for spaniels.  
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Hovedstyrets leder har vært klubbens representant i Jakthunddivisjonen. Jakthunddivisjonen er en 
uformell sammenslutning i Norsk Kennel Klub av klubber som ivaretar jakthundraser. Divisjonen 
behandler i første rekke politiske saker og framstår svært aktive på Norsk Kennel Klubs 
representantskapsmøte. 
 

Lise Tromsdal og Kari Knutsen var Norsk Spaniel Klub sine representanter på Norsk Kennel Klubs 
representantskapsmøte 18. og 19.november. Møtet ble avholdt i Oslo.  
 

 

 

2.4 ORDENSUTVALGET  
  

Ordensutvalget har bestått av Mona Klypen (leder), Ingunn Fagervold og Laila Røneid. Bente Aase 

Duckett og Ingunn Ansok Fagervold mottok Den Gyldne Spaniel i 2023. Ingunn Ansok Fagervold fikk 

overrakt utmerkelsen på festmiddagen på hovedutstillingen.  

 

2.5 MEDLEMSBUTIKKEN  
  

Ansvarlig: Silje Havstein  

Omsetning i 2023: 44968 kr  

Medlemsbutikken selger: Boken «Alt om spaniels», rasekompendier, kritikkskjema for 
jaktanleggsprøver og jaktprøver, premiesystemet bestående av krus og asjetter, utstillingsklyper, 
stoffmerker og klistremerker.  
Bestilling og videreforsendelse av rosetter ble i 2023 ivaretatt av hovedstyret v/Svein Clausen.  
  

2.6 VALPEFORMIDLING/OMPLASSERING AV VOKSNE HUNDER  
  

Oppsummering av valpeformidling/omplassering for 2023 ikke mottatt pr 12.04. 

  

2.7 REGISTERINGSTALL FRA NORSK KENNEL KLUB 
 

 2023 2022 2021 2020 2019 2018 2017 2016 
Amerikansk Cocker Spaniel 86 101 225 119 136 131 153 106 

Clumber Spaniel 16 22 7 4 2 10 5 7 

Cocker Spaniel 704 777 848 651 490 562 523 483 

Engelsk Springer Spaniel 173 233 271 303 183 295 190 204 
Field Spaniel 7 8 14  23 7   

Welsh Springer Spaniel 59 54 90 68 59 29 53 58 

Sussex Spaniel   1  1 1   
Irsk Vannspaniel 2        

  1195 1455 1156 881 1027 924 859 

* Tallene er tatt fra NKKs registreringsstatistikk (Registreringsstatistikk - NKK) 

  

2.8 MESTVINNER-KONKURRANSER  
 

https://www.nkk.no/registrering/registreringsstatistikk/
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Når det gjelder utstilling hentes resultatene fra DogWeb. Avdelingene sender inn finaleresultatene. Det 
blir regnet ut rasevinnere, årets veteran og årets spaniel.  
 
På jakt-og brukssiden sender eiere inn resultater ved årsskiftet. Det kom i 2023 et forslag om at 
jaktkomiteen overtar utregningen av årets jaktspaniel. Det ble behandlet på samhandlingsmøtet med 
jaktkomiteen i februar 2024. Det er vedtatt at jaktkomiteen overtar utregning av årets jaktspaniel. 
Resultatene hentes inn fra prøvearrangør og det bli kontinuerlig oppdatering i prøvesesongen.   
 
Tusen takk til Ellen Getz Wold og Solveig Holth som år etter år regner ut årets vinnere for klubben vår. 
Også en takk til Frank Bjerklund som skriver diplomene.  
 

  

2.9 HENVENDELSER TIL HOVEDSTYRET  
 

Det er forholdsvis mange henvendelser på telefon og mail til hovedstyret. Hovedtyngden av 
henvendelsene handler om kjøp av valp. Det er cocker spaniel som er den mest populære rasen. Det 
har i 2023 vært en økende interesse for jaktvarianten. Det er en del misvisende informasjon om de to 
variantene. En påstand har vært at jakttypen av cocker spaniel er «friskere» enn den tradisjonelle 
varianten. Dette tilbakevises. De to variantene har ulike helseutfordringer, men summa summarum er 
de to variantene like sunne. Det ble konsekvent henvist til oppdretterlisten. Vi fikk dessverre noen 
tilbakemeldinger om at oppdrettere ikke var flinke til å besvare henvendelser.  
 
Hovedstyret mottar også henvendelser fra avdelingene. Det har i de senere årene har det vært mye 
kommunikasjon via den lukkende gruppen på Facebook, Ledersiden NSK. Henvendelsene fra 
avdelingene er i første rekke uformelle og håndteres «der og da».  
 

I 2023 har vi fått henvendelser fra medlemmer som er opptatt av at avlsanbefalingene/kriterier for 
oppføring på oppdretterlisten ikke blir overholdt. Vi har konsekvent bedt om å få henvendelsene 
skriftlig. De fleste frafaller da klagen. Disse henvendelsene viser at det er tid for å gjøre noe med avvik 
avlsanbefalinger/kriterier for oppføring på oppdretterlisten. Oppdretterlisten og håndtering av avvik er 
sak på representantskapsmøtet i 2024.  
  

 

2.10 PUBLIKASJONER  
  

2.10.1 VÅRE SPANIELS 

  

Våre Spaniels er klubbens medlemsblad og utkommer med 4 utgaver årlig. Redaktør har vært Anne L. 
Buvik. Hun har bedt om avløsning og ny redaktør er på plass fra 1/2024. Grafisk formgiver er Cathrine 
Fuglei. Bladet trykkes hos X-ide AS.  
 

Det er rasespalter, jaktkomiteen og brukskomiteen har egne spalter, Avls- og sunnhetsutvalget (ASU) 
har levert fagstoff, avdelingene sender inn rapporter, det er bekjentgjøring av nye champions med foto. 
Hovedstyret har fast innlegg på side 3 Nytt fra hovedstyret. Både hovedstyrets leder og redaktør leverer 
ledere. Våre Spaniels får også bidrag fra medlemmer.  
 
Våre Spaniels er viktig og en god kommunikasjon med våre medlemmer. Hovedtyngden av klubbens 
medlemmer er familiehund-eiere. Vi vet at dette er en gruppe som setter stor pris på Våre Spaniels. Det 
er viktig at vi tar denne gruppen på alvor når det gjelder stoffmiks i bladet. Vi får mange 
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tilbakemeldinger om at Våre Spaniels er et flott medlemsblad. Noen hevder at dette er ett av de beste i 
Hunde-Norge.  
 
Det har vært en del retur av Våre Spaniels. Det må gjøres en oppdatering av medlemsregisteret.  

  

2.10.2 RASEKOMPENDIER  
  

Det foreligger rasekompendier for rasene amerikansk cocker spaniel, cocker spaniel, engelsk springer 

spaniel og welsh springer spaniel. For de øvrige rasene er det inngått avtaler med Svenske Spaniel og 

Retriver Klubben (SSRK) og de svenske raseklubbene om å bruke deres kompendier.  

  

2.10.3 HÅNDBOKEN ALT OM SPANIELS  
  

Håndboken «Alt om spaniels» ble utgitt i 2016. Forfatter: Anne L Buvik. Forlag: Vigromstad og Børke. 

Klubben kjøpte en del av restopplaget i 2022. Boken selges i avdelingene og i medlemsbutikken. 

Restopplaget er i ferd med å bli utsolgt. 

  

2.10.4 SPANIELS PÅ NETT  

 

Spaniels.org  
I årsmeldinger og tiltaksplaner de siste årene har spaniels.org vært tema og vi er alle enige om at «noe 
må gjøres». Skal vi ha en velfungerende hjemmeside må både hovedstyret, komiteer og avdelinger 
være aktive. Jaktkomiteen skal ha ros for sitt engasjement på spaniels.org med hyppige oppdateringer.   
Det må jobbes med opplæring av web-ansvarlige i avdelingene og tiltaket om at innloggingsdata skal 
være tilgjengelig for avdelingene må få større fokus.  
  

Facebook  

Både hovedstyret og avdelingene har velfungerende sider på Facebook. Hovedstyrets praksis var link til 
hs-protokollene. Dette medførte mange kommentarer som var utilbørlige, nesten på grensen til å være 
sjikane. Praksis ble endret. Protokollene bekjentgjøres fortsatt på spaniels.org uten link fra Facebook.  
  

Teams  

Det ble på representantskapsmøtet vedtatt anskaffelse av Teams. Det ble i høstsemesteret etablert 
Teams-løsning. Mange avdelinger er med i løsningen. Brukerveiledning blir distribuert på samlingen på 
RS 2024. Niclas Strøm har hatt ansvaret for etableringen. Takk til Morten Aspelin i avdeling es Vestfold 
som har bistått.   
  

Webinar om Mattilsynets nye forskriften om hundeavl  
Det ble 11.oktober gjennomført et webinar om Mattilsynets nye forskrift om hundeavl. Bidragsyter var 
Anne L. Buvik. Vi har fått tilbakemelding om at dette var et godt tiltak.  

  

2.11 UTSTILLINGER  
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2.11.1 HOVEDUTSTILLINGEN 2023  

Hovedutstillingshelgen var lokalisert til Thorbjørnrud hotell. Vi har tidligere hatt hovedutstillingshelgen 
på Thorbjørnrud og fant ut at vi ville «flytte» tilbake. Det var svært vellykket og vi har fått mange 
meldinger om at det fungerte bra å være på Thorbjørnrud hotell.  
 
Teknisk arrangør var avdeling Buskerud.  
 
Tradisjonen tro ble det arrangert hovedutstilling på lørdag og avdeling Buskerud hadde sin utstilling på 
søndagen.  
 
Dommere:  
Heather Cox, Irland  

Chris Laverty, Irland  
  

Antall påmeldte:  
Hovedutstillingen: 141  

Avdeling Buskerud sin utstilling: 129  
  

Det ble lørdag kveld arrangert festmiddag med utdeling av diplomer til mestvinnende.  
  

2.11.2 HOVEDSTYRETS UTSTILLINGSKOMITE  

Komiteen har i 2023 besått av:  
Bente Aase Duckett (leder)  
Tone Gausdal  
Malin Jevne  

 
Utstillingskomiteen ved Bente Duckett var sammen med hovedstyret ansvarlig for gjennomføring av 
Hovedutstillingen i 2023.  
 
Det er nå hovedstyret v/Lise Tromsdal som har ansvar for fordeling av utstillinger.  
  
  

2.12 AVLS- OG SUNNHETSUTVALGET (ASU)  
 

2.12.1 ÅRSMELDING FOR AVLS- OG SUNNHETSUTVALGET (ASU) 2023 
 

Første halvår var det fortsatt vakanse etter at Wenche Farstad hadde trukket seg på grunn av sykdom i 
nærmeste familie.  
Høstsemesteret var vi imidlertid i gang og vi var glade for å ha en todelt ledelse på plass.  
Leder: Marie Ramstad Nordmo  
Nestleder: Anne Ramstad  
 
Avls og Sunnhetsutvalget besto også av lederne for raserådene. Det var i 2023:  
Jan Erik Lyshaug (amerikansk cocker spaniel)  
Vanja Sliwa (cocker spaniel)  
Therese Albom Christiansen (engelsk springer spaniel)  
Stig Arne Kjellevold (welsh springer spaniel)  
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Karen Hansen (øvrige raser)  
 
Oversikt over øvrige medlemmer av raserådene finnes lengre opp i dokumentet.  
 
Avls-og sunnhetsutvalget (ASU) har hatt 5 møter på Teams i 2023 og behandlet følgende saker:  

1. Helseundersøkelsen  
2. DAMS – betydning i populasjonen - presentasjon av denne i Våre Spaniels  
3. HD-røntgen Amerikansk cocker spaniel  
4. Gonioskopi av Welsh springer spaniel  
 

  

2.12.2 HELSEUNDERSØKELSEN  
  
Norsk Spaniel Klub har i samarbeid med NMBU/Veterinærhøyskolen og Norsk Kennel Klub gjennomført 
en helseundersøkelse. Startpunktet for undersøkelsen var sen høst 2022 og den ble avsluttet tidlig vår 
2023.  
  
Det var totalt 2136 mottatte svar på helseundersøkelsen som fordeler seg slik:  

Amerikansk Cocker Spaniel  217  

Clumber Spaniel      3  

Cocker Spaniel  880  

Engelsk Springer Spaniel  692  

Field Spaniel    85  

Irsk Vannspaniel      3  

Sussex Spaniel      2  

Welsh Springer Spaniel  254  

  
Dette er en undersøkelse som forteller om eiernes opplevelse av hundens helse og temperament. Avls- 
(ASU) og raserådene hadde i Våre Spaniels 1/2024 en presentasjon av resultatene. (Artikkelen er 
tilgjengelig på spaniels.org som vedlegg til RS-papirene). Helseundersøkelsen er også tema på 
Helsekonferansen i forbindelse med representantskapsmøtet i 2024.  
  

2.13 ÅRSRAPPORT BRUKSHUNDSKOMITEEN 2023 
 

Komiteen har i denne perioden bestått av 

 Leder: Inger Handegård (Sogn og Fjordane)  

Medlem: Ellen Getz Wold (Oslo & Akershus)  

Medlem: Wenche Randi Krogstad (Trøndelag)  

Medlem: Ine Vassbø (Rogaland)  

Medlem: Nina Løvhaug (Troms og Finnmark)  

 

Møter i BK  

Ingen fysiske eller digitale møter i år, men det vært stor aktivitet på BK’s facebookgruppe.  

 

Bidrag til NSK’s tiltaksplan  

BK har bidratt med faglige artikler om trening av hund i Våre Spaniels.  

I juni 2023 sendte BK HS en påminnelse om NSK sine tradisjoner for å premiere beste spaniel på NM 
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agility, NM rallylydighet og NM elitespor. Som en oppfølging av denne påminnelsen ble vi oppfordret av 

HS v/leder å sende inn et forslag til hvordan vi bør premiere spaniels som kommer på NM-pallen 

uansett gren. Dette ble sendt inn juli 2023.  

 

Valpekurs/grunnkurs  

BK har ikkje fått tilbakemeldingar på kursmalen.  

 

Våre Spaniels  

Det har vært brukshundspalte i alle 4 nummer av Våre spaniels.  

 

Brukshund på hjemmesiden www.spaniels.org  

Det er fremdeles for lav aktivitet på BK’s sider på hjemmesiden.  

 

BK på facebook  

Det har vært oppdateringer med linker til nye regelverk, høringer, NM-arrangement osv. Topp tre på 

årets mestvinnende brukshunder fikk anledning til å presentere hunden/aktiviteten på FB. 

Presentasjonene er informative og inspirerende og er populære blant sidens følgere.  

 

Reviderte statutter for årets mestvinnende brukshunder  

BK sendte januar 2023 forslag til HS om å utvide dagens kåringer til å omfatte kreativ lydighet og 

smeller pluss at tellende utstillingsresultater bør gjelde alle offisielle utstillinger, ikke bare NKK og NSK 

som nå. Forslaget ble foreløpig lagt på is.  

 

Nye regelverk for offisielle prøver som spaniels kan delta på  

2023 - Regler for rallylydighetsprøver 

Desember 2023 kom det nytt regelverk for NM-blodspor uten at BK kan ha sett at dette har vært ute på 

høring. Regelverket ble revidert januar 2024.  

 

Høringer  

BK har høsten 2023 sendt inn svar på høringer på nye regelverk for kreativ lydighet, kåringsprøve og 

brukshundprøver.  

 

BK prøver å ha en oversikt over bruksaktivitetene blant klubbens medlemmer.  

Det er bra stor aktivitet i mange ulike grener. Utgangspunktet for denne oversikten er NKK’s statistikker 

over championater og mellomtitler.  

Når det gjelder klubbens kåringer av årets mestvinnende brukshunder så er det stort engasjement 

rundt disse, men mange medlemmer sender dessverre ikke inn sine resultater.  

Ekstra hyggelig er at vi fikk de første spaniels med mellomtittel i smeller i 2023 og vår første champion i 

freestyle (kreativ lydighet). Agility er den sporten som har hatt størst økning i mellomtitler, kanskje på 

grunn av nytt regelverk med 5 størrelsesklasser? Ekstra hyggelig er det å ha fire ulike spanielraser blant 

de 15 som ble viltsporchampion i 2023 
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Regnskap 2023  

BK har ikke belastet klubben med utgifter dette året. Utregning av årets mestvinnende og premier til 

disse er pr. dags dato ikke en del av BK’s arbeid og utgiftene til dette ligger derfor på klubben sentralt. 

Det samme gjelder oppsetting av premier til NM med deltakende spaniels.  

 

BK’s arbeidsplan for 2024 - 2028  

1. Fast brukshundspalte i Våre Spaniels. Er avhengig av at medlemmene sender inn stoff.  

2. Oppdatere hjemmesiden til klubben med bruksrelatert, generelt stoff som ikke blir så lett foreldet..  

3. Bruke klubbens FB-side til å legge ut bruks-nyheter og innlegg/bilder/videoer som ikke skal i klubbens 

hjemmeside eller i Våre Spaniels  

4. Medlemmene i BK må holde seg oppdatert om hva som skjer i de ulike hundesportene - både sett 

med spanieløyne og generelt.  

5. BK skal svare på alle bruksrelaterte høringer som det er naturlig å svare på. Dette forutsetter at HS 

oversender slike høringer til BK.  

6. Levere artikler til Våre Spaniels som går på generell trening av hund.  

7. Bistå HS slik at klubben kan "premiere" de som er aktive med sin spaniel i form av å kåre årets 

brukshunder, årets allsidigheitsspaniel og "NM-spaniels".  

 

BK’s budsjett for 2024  

BK’s medlemmer jobber på dugnad og mottar ikke honorar for sitt arbeid. BK ber om at det settes inn kr 

5.000 til BK’s leder for å dekke programvare for å redigere bilder, tekst, regneark osv. Dette ble ikke 

gjort i 2022 slik vi budsjetterte med da.  

 

BK 10. januar 2024 
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2.14 ÅRSRAPPORT JAKTKOMITEEN 2023 

 

NSKs Jaktkomite har i 2023 bestått av følgende personer: 

- Tor Magne Gramstad (leder)  
- Ida Anette Nordheim 
- Inge Bergland 
- Monica Holthe 
- Arild Stenbråten 

 

I perioden har to representanter gått ut av komiteen, Monica Holthe og Arild Stenbråten. Jaktkomiteen 
foreslo nye kandidater til JK, disse ble oversendt Hovedstyret for godkjenning. I denne sammenheng 
valgte HS å gjøre endringer i JK’s forslag, der Astrid W. Ellefsen gikk inn som nestleder og Marius Lysø 
ble tatt opp som nytt medlem i komiteen. 

 

Det er avholdt 4 møter i komiteen for perioden. Alle møter er gjennomført på Teams. I tillegg har det 
vært god kommunikasjon mellom medlemmene av komiteen via mail. I tillegg har Jaktkomiteens leder 
og nestleder deltatt i møte med Hovedstyret på Gardermoen. 

 

I tillegg har leder av JK gjennomført telefonsamtaler for samarbeid med mål om å gjennomføre 
regelverksendringer for jakt- og jaktanleggsprøver. Disse revisjonene har vært gjennomført etter pålegg 
fra HS. Komplett revisjon av regelverket er gjennomført 3 ganger i løpet av 2023. Den tredje revisjonen 
ble forelagt NKK. Innsendt regelverk ble returnert ubehandlet sammen med nye fellesbestemmelser fra 
NKK. 

 

I ettertid har jaktkomiteen mottatt ytterligere en ny versjon med fellesbestemmelser som skal 
implementeres i NSK’s regelverk for jaktprøver. Dette arbeidet igangsettes og utføres snarest for å 
møte NKK’s krav gitt av disse reglene. 

I de tilfeller hovedstyret har bedt om innstillinger og synspunkt fra JK som gjelder jaktrelaterte saker er 
disse svart opp. 

 

Prioriterte områder for komiteens arbeid: 
- ivareta regelverket og regelverkets utvikling. I forbindelse med endringer av regelverkets innhold må 
JK / HS involvere NSK’s avdelinger for kommentarer. 
- fremme spaniels som jakthunder utenfor NSK, (bidra på utvalgte messer/stands der det kan være 
aktuelt) 
- ivareta dommerutdanningen i tråd med regelverket - herunder overvåke nødvendigheten av tilførsel 
av nye dommere. Hans Hodne er i gang med sin aspirantperiode som jaktdommer denne sesongen. 
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Anne Mansås er ferdig med elevarbeidet som JAL-dommer og fortsetter utdannelsen som aspirant 
inneværende år. Elin Anita Gjerde ventes å starte på sin utdannelse som JAL dommer. 
- legge til rette for kommende dommerkonferanse samt samling for avdelingenes jaktkontakter. 
- håndtere jaktspalten i VS samt oppdatere jaktprøve resultater. 
- overvåke utviklingen innen spanieljakt i andre skandinaviske land 
- Åpne opp for god kontakt mot de avdelinger som søker råd og bidra med formidling og forslag til 
kursholdere som kan anbefales 
- Gjennomføre NM Spanieljakt i samarbeid med avdeling Rogaland for 2024 
- «Working Test» for Spaniels er etablert som egen konkurranseform. 

Jaktkomiteen besitter flere kurskompendier for avholdelse av prøver og retningslinjer gjeldende for 
prøvevirksomheten. 

 

JK er informert om muligheter for klubber å søke økonomisk støtte hos NKK for dommerkonferanser og 
dommerutdanning. Dette vil bli tatt opp med HS i kommende periode. 

NSK har sin representant i NJK for gruppe 8. Vervet er ivaretatt av Inge Bergland. 

NSK sin FCI-representant for spanielprøver tillegges leder av JK. 

 

NSKs JK vil fortsette å jobbe for spaniels som jakthunder. Noen av komiteens prioriteringer er 
opplistet under: 
1) Dommersituasjonen i forbindelse med spanielprøver 
2) Dommere i Nord-Norge 
3) Årets jakthunder 
4) Kåring av Årets navn i forbindelse med spaniels/jakt 
5) Fremtidig deltakelse på Nordisk mesterskap? 

 

 

2.15 AVDELINGENE  

  

Norsk Spaniel Klub har avdelinger i Østfold, Oslo/Akershus, Buskerud, Vestfold, Telemark, Agder, 
Rogaland, Hordaland, Sogn og Fjordane, Møre og Romsdal, Trøndelag, Nordland, Troms/Finnmark. Vi 
har flotte avdelinger med velfungerende styrer med god ledelse og sikker økonomi. Årsrapportene fra 
avdelingene er lagt ut på spaniels.org som et vedlegg til sakspapirene.  
 
Innlandet 
Medlemmer bosatt i Innlandet har fram til årsmøtene i 2024 fått ivaretatt sine demokratiske rettigheter 
i henholdsvis Oslo/Akershus og Trøndelag. Det ble imidlertid vedtatt på representantskapsmøtet i 2023 
at det måtte gjøres en avklaring med hensyn til dette innen representantskapsmøtet i 2024.   
Hovedstyret tok denne utfordringen og det ble sommeren 2023 opprettet et interimstyre for Innlandet. 
Interimstyret besto av Mona Klypen, Marthe Bleka, Turid Lien, Tone Undheim Skogli og Therese 
Kopperud.   
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Hovedstyret sendte ut 3 mail i 2023 til alle medlemmer bosatt i Innlandet.  Det ble i høstsemesteret 
gjennomført spanieltreff på Badiras Hundesenter den andre søndagen i måneden. Det var litt variert 
oppmøte. Målet om å kalle inn til et konstituerende årsmøte i 2024 er nådd. Hovedstyrets leder har 
deltatt aktivt i prosessen.  
  

Samarbeid med Norsk Retrieverklubb  

Både avdeling Agder og avdeling Oslo/Akershus har godt samarbeid med Norsk Retrieverklubb lokalt. I 
begge avdelinger handler samarbeidet om utstilling. I Agder er våre raser med på Norsk Retrieverklubb 
avdeling Agder sin utstilling. For Oslo/Akershus ble ikke 2023 helt som planlagt med dobbeltutstilling på 
Skarnes. Det skyltes Norsk Retrieverklubb sin utstillingspolitikk og begrensning av antall utstillinger. I 
2024 blir det både dobbeltutstilling på Skarnes og Nisseutstilling på Stange.  
  

2.16 MEDLEMMER 
 

2.16.1. MEDLEMSREGISTRERING OG KONTIGENTINNGANG 

Medlemstallene til Norsk Spaniel Klub sank med 100 medlemmer gjennom 2023. Per 31.12.2023 hadde 
vi 3037 registrerte medlemmer i klubben. De fleste avdelinger har en nedgang i antall medlemmer. 
Gledelig at avdeling Innlandet er kommet med på statistikken. 

Medlemstallet gjenspeiler klubbens inntekter, og klubben driftes utelukkende på inntekter fra 
medlemmene. Å opprettholde og jobbe for å øke medlemstallene er viktig for å kunne opprettholde 
dagens tjenestenivå. Ut fra medlemsutviklingen å dømme kan vi se at lokalavdelingene og oppdrettere 
er dyktige på å rekruttere nye og beholde «gamle» medlemmer. 

Dagens medlemstall ligger på 2776 (pr 1.04.24) 

Klubben har i dag 5 æresmedlemmer; Rolf Solheim, Willy Sjøstrøm, Inger Handegård, Terje Johnsen og 
Snorre Aslaksen. 

 

2.16.2. MEDLEMSUTVIKLING 
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2.16.3 MEDLEMMER FORDELT PÅ AVDELINGER 
 

  2020  2021  2022  31.12.2023  

Oslo/Akershus  793  893  965  915  

Trøndelag  265  303  326  332  

Hordaland  238  270  303  287  

Rogaland  199  235  244  231  

Vestfold  146  168  193  184  

Østfold  146  167  181  176  

Buskerud  150  176  198  190  

Telemark  75  87  93  80  

Troms og Finnmark  78  94  105  96  

Møre og Romsdal  78  85  94  89  

Nordland  63  82  98  105  

Agder  71  79  86  89  

Sogn og Fjordane  53  55  60  59  

Hedmark  84  97  108  0  

Oppland  62  67  76  0  

Innlandet        190  

Uten tilknytning  37  26  15  14  

TOTALT  2538  2858  3145  3037  
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3. REGNSKAP  
 

3.1 REGNSKAP – RESULTAT & BALANSE 
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3.2 REVISJONSBERTNING 
 

 
   

  

3.3 VURDERING AV DRIFTSÅRET 2023  
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Det ble på representantskapsmøtet 7.mai valgt et fulltallig styre som har drevet klubben fram til 
representantskapsmøtet i 2024. Vi er stolte over at vi har etablert en ny avdeling i Innlandet, som vi har 
jobbet med i 2023. Norsk Spaniel Klub har til sammen xxx antall medlemmer i Innlandet. Kanskje tar vi 
begivenhetene litt på forskudd her i vurdering av driftsåret, men vi ønsker å dele vår glede. 
Konstituerende årsmøte for Innlandet ble gjennomført 17.februar 2024 og det er Norsk Spaniel Klub 
representantskap 2024 som skal fatte det endelige vedtak om etablering av Norsk Spaniel Klub avdeling 
Innlandet.   
 

Både medlemstallet og antall registrerte hunder er redusert i 2023. Vi tror at pandemien skapte 
unaturlig stor etterspørsel etter valper. Valp ble anskaffet og mange valgte å melde seg inn i Norsk 
Spaniel Klub. Nå er vi helt tilbake til hverdagen og ikke så mange ønsker seg valp. Vi tror at nedgangen 
både når det gjelder medlemstall og registrerte hunder påvirkes av den globale økonomiske 
situasjonen. Mange opplever tøffe økonomiske tider og det er ikke rart at medlemskap i Norsk Spaniel 
Klub og eventuelt å anskaffe seg valp ikke blir prioritert. 
 

Norsk Spaniel Klubs økonomi er god. Regnskapet for 2023 viser et overskudd på kr 187 620 og 
egenkapitalen er på kr. 1 790 000. Det er i 2023 mottatt momskompensasjon på kr. 53 402. 
Momskompensasjon er en ordning for frivillige organisasjoner. For vårt vedkommende sendes 
søknaden via Norsk Kennel Klub. Hovedstyret ønsker at flere av avdelingene også benytter seg av denne 
ordningen.  
 

Helseundersøkelsen som ble avsluttet våren 2023 viser at eierne opplever at spaniels stort sett er friske 
hunder. Det setter vi stor pris. Det blir spennende nå da Avls- og Sunnhetsutvalget (ASU) skal innhente 
opplysninger fra forsikringsselskapene og se om denne informasjonen stemmer med resultater fra 
helseundersøkelsen.  
 

Vi erfarer via henvendelser fra medlemmer at de høye prisene på veterinærtjenester skaper bekymring. 
Er det blitt så dyrt å gå til veterinær at mange rett og slett ikke har økonomiske mulighet til det? Norsk 
Spaniel Klub vil sette saken på dagsorden og be Norsk Kennel Klub om å sende en oppfordring til Den 
norske veterinærforening om å vurdere prisene i forhold til hundehelsen.  
 

Miljøet i klubben vår er stort sett bra. Vi opplever at i noen miljøer er det er blitt litt skarpere skille 
mellom de tradisjonelle- og jaktvariantene. Det må vi jobbe aktivt for å unngå. Spaniels er spaniels. 
Hovedstyret ønsker at representantskapet i 2024 skal drøfte dette og gjøre et vedtak som forplikter 
både tillitsvalgte og medlemmer til å være inkluderende.  
 

Vi får gode tilbakemeldinger fra medlemmer om at avdelingene gjør en super jobb. Vi samarbeider greit 
med Norsk Kennel Klub og andre aktuelle samarbeidspartnere. Spesielt setter vi stor pris på 
samarbeidet med Norsk Retrieverklubb. Det er til glede for begge parter. Norsk Spaniel Klub har god og 
trygg økonomi og kostnadsnivået er i samsvar med inntektene. Hovedstyret konkluderer med at 
tilstanden for klubben vår er god.  
 

Setskog 11. April 2024 

Norsk Spaniel Klub 

Kari Knudsen 

Hovedstyrets leder 
 

 

4.1 SAKER FORELAGT AV HOVEDSTYRET, KOMITEER, UTVALG, 

AVDELINGSSTYRER ELLER MEDLEMMER AV REPRESENTANSKAPET  
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4.1.1 HS - ENDRING AV §3-3 

Forslag fra hovedstyret 

 

Endring av Norsk Spaniel Klubs Lover paragraf 3-3 

På bakgrunn av at det i forkant av forslagsfristen 1.mars har vært noen misforståelser knyttet til § 3-3 
foreslår hovedstyret endring av paragrafen. 

§ 3-2 Møte-, forslags og stemmerett i Representantskapet har representanter valgt av avdelingenes 
årsmøter, Representantskapets ordfører og varaordfører, samt Hovedstyrets leder og nestleder. 

 

§3-3 INNKALLING Ordinært representantskapsmøte skal avholdes hvert år innen 15. mai på sted og tid 
som fastsettes av Hovedstyret. Dato for Representantskapsmøte skal bekjentgjøres for medlemmene 
med minst 8 ukers varsel. Det skal av hovedstyret innkalles til ordinært representantskapsmøte med 
minst 4 ukers. Innkallingen skal sendes medlemmet direkte, enten pr. post, e-post eller i adressert 
medlemsblad. 

 

Siste setning foreslås endret til: 

Innkallingen skal sendes medlemmet av representantskapet direkte, enten pr. post, e-post eller i 
adressert medlemsblad. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Norsk Spaniel Klubs lover § 3-3 endres i henhold til forslag. 

 

4.1.2 HS – OPPDRETTERLISTEN 

Forslag fra hovedstyret 

 

Oppdretterlisten  
 
Representantskapet 2015 vedtok nye kriterier for oppføring på klubbens oppdretterliste.  
Oppdretterlisten er en del av NSKs valpeformidling og publiseres her på nettsiden spaniels.org.   
Oppdretterlisten foreslås revidert av Hovedstyret våren 2024.  
 
Oppføring på oppdretterlisten er gratis, og forbeholdt oppdrettere bosatt i Norge.   
“Avl skal fremme robuste dyr med god funksjon og helse” (Dyrevelferdsloven §25).   
Vi har ansvaret for våre spanielrasers fremtid, og vi må stå sammen om å gi rasen vår den beste 
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forutsetning, med god helse og mentalitet. Kun gode og funksjonsfriske representanter av 
spanielrasene skal benyttes i avl.   
 
Oppdrettere skal være kjent med, og følge lover og anbefalinger gitt av:  
Mattilsynet - Lov om dyrevelferd  
Norsk Kennel Klub - Etiske grunnregler for avl & Avlsstrategier  
Norsk Spaniel Klub - Avlsanbefalinger  
  
Særskilte kriterier:  
• Oppdretter skal god kjennskap til, og forplikter seg til å følge Mattilsynet, NKKs etiske 
grunnregler og NSKs avlsanbefalinger.  
• Være medlem av NSK, og vise tillit og respekt til klubbens avlsarbeid.   
• Oppdretter må ha hatt sammenhengende medlemskap i NSK de siste 3 årene.   
• Oppdretter skal inneha minst fem års erfaring med rasen og ha oppdrettet 3 valpekull for å få 
stå på listen.   
• Oppdretter skal være aktiv, og hatt kull de siste 5 årene.  
• Oppdretter skal ha FCI godkjent kennelnavn, og valpekull skal registreres i NKK.  
• Oppdrettet skal tilegne seg kunnskap om oppdrett gjennom å holde seg oppdatert på 
informasjon gitt av NKK og NSK, som for eksempel etiske retningslinjer for avl, RAS-dokumenter og 
avlsanbefalinger.  
  
Oppdretterlisten er et markedsføringstiltak med intensjon om å skille klubbens oppdrettere fra andre 
oppdrettere. Oppdrettere på listen har et minimumskrav satt av NSK. Dette gir ingen garanti for bedre 
valper, det er kun synliggjøring av klubbens oppdrettere. Oppdrettere stilles selv ansvarlig for sine 
kombinasjoner. Klubben bistår kun med råd og veiledning til valpekjøpere, og innehar ikke juridiske 
ansvar ved kjøp og salg av valper.   
Det presiseres at alle valpekull oppdrettet av klubbens medlemmer som tilfredsstiller NSKs 
avlsanbefalinger kan formidles gjennom klubbens valpeformidling. Dette gjelder også for oppdrettere 
som ikke står på klubbens oppdretterliste. Det er ingen holdepunkter for at kullene på valpelisten 
representerer dårligere kvalitet enn valpekull fra oppdrettere som står på oppdretterlisten.   
Søknaden om å stå på oppdretterlisten sendes til leder av raseråd for sin rase. Oversikt over raseråd 
finner man her.   
  
  
Brudd på kriterier vil kunne medføre fjerning fra oppdretterlisten i minimum 1 år. Slike brudd kan 
være:  
• Brudd på lover. Alvorlige brudd på lover kan medføre utestengelse.  
• Registreringsnekt eller aktivitetsforbud i NKK.  
• Manglende øyelysning, eller øyelysning eldre enn 12 mnd. ved parringstidspunkt i henhold til 
registreringsrestriksjonene.  
• Gjentatte brudd på avlsanbefalinger, eller etiske retningslinjer for avl.  
• Gjentatte tyvparringer, og/eller aktiv promotering av blandingskull/blandings avl.  
• Personlige ytringer offentlig som oppleves krenkende mot NSK eller med-oppdrettere.  
• Utmelding fra NSK.  
  
Oppdretterlisten gjennomgås og oppdateres hver 6. måned, henholdsvis i mars og september hvert år 
av Avl og Sunnhetsutvalget (ASU).   
 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Fremlagte forslag til rutiner vedtas. 

 

https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2009-06-19-97
https://www.nkk.no/registrering/etiske-grunnregler-og-avlsstrategi/
https://spaniels.org/Userfiles/Upload/files/avlsanbefalinger(1).pdf
https://spaniels.org/avls-og-sunnhetsutvalg-asu/
https://www.nkk.no/getfile.php/13193702-1709124554/Dokumenter/Registrering/Regler%20for%20registrering%20av%20hund.pdf
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4.1.3 HS – MILJØET I NSK 

Forslag fra hovedstyret 

 

Miljøet i Norsk Spaniel Klub 

 

Alle ønsker at det skal være et åpnet og inkluderende miljø i Norsk Spaniel Klub. Det skal ikke være et 
skarpt skille mellom de tradisjonelle variantene og jakt variantene. Dette har fungert i mange år, men 
det oppleves nå at dette er litt endret. 

Miljøet i klubben var tema på samhandlingsmøte med jaktkomiteen 24.februar. Hovedstyret ønsker nå 
at representantskapet drøfter dette. 

Det foreligger forslag fra hovedstyret om at følgende vedtas. 

Det forventes at alle Norsk Spaniel Klubs tillitsvalgte og oppnevnte medlemmer stiller seg bak at det 
skal være en likestilling av klubbens raser og varianter. Det skal tydelig framkomme respekt overfor 
andres valg av rase. Både standard- og jaktvariant skal omtales med respekt, og en skal ikke snakke 
nedsettende om noen av Norsk Spaniel Klubs raser eller varianter. (signeres av tillitsvalgte og 
oppnevnte medlemmer) 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Det forventes at alle Norsk Spaniel Klubs tillitsvalgte og oppnevnte 
medlemmer stiller seg bak at det skal være en likestilling av klubbens raser og varianter. Det skal tydelig 
framkomme respekt overfor andres valg av rase. Både standard- og jaktvariant skal omtales med 
respekt, og en skal ikke snakke nedsettende om noen av Norsk Spaniel Klubs raser eller varianter. 
(signeres av tillitsvalgte og oppnevnte medlemmer) 

 

4.1.4 HS – VETERINÆRPRISER 

Forslag fra hovedstyret 

 

Priser på veterinære-tjenester – oppfordring til Norsk Kennel Klub 

 

Norsk Spaniel Klubs avlsanbefalinger krever øyelysing for våre raser, maksimum 12 måneder før parring. 
Dette er også et krav for registrering i Norsk Kennel Klub. For rasen Engelsk Springer Spaniel gjelder 
også gonioskopi før første gangs parring, og senere hvert 3dje år. Dette er i tråd med Autoriserte 
Øyelyseres anbefalinger. 
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Det er Norsk Spaniel Klubs ønske at flest mulig hunder øyelyses, samt at Engelsk Springer Spaniel også 
gonioskoperes. Med dette mener vi en størst mulig andel av populasjonen, ikke bare avlsdyrene. Med 
dagens prisnivå på de nevnte undersøkelser, ser vi at det kun er avlsdyr som undersøkes. Dette gir et 
svært ufullstendig bilde av tilstanden hos våre raser. Pr i dag er øyelysing priset til fra ca. kr 2 000,-, 
øyelysing og gonioskopi fra kr 3 500,-. Det sier seg selv at å motivere valpekjøpere til å foreta 
undersøkelser er svært vanskelig. Spesielt da valpekjøper kanskje også bør gjennomføre en HD-røntgen, 
pris ca. 3 800,- 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Norsk Spaniel Klubs Representantskap ber Norsk Kennel Klub ta opp 
prisnivået på veterinærtjenester med Den norske Veterinærforening. I denne omgang har vi fokus på 
øyelysning og gonioskopering. Høye priser på veterinære-tjenester generelt er et problem med tanke 
på hunde-helsen. Det er ønskelig at dette også drøftes på Norsk Kennel Klubs representanskap. 

 

4.1.5 ASU 

To saker som ble sendt tilbake til Avls-og Sunnhetsutvalget (ASU) fra Norsk Spaniel Klubs 
representantskapsmøte i 2022 

 

Basert på protokoll fra Representantskapet i Norsk Spaniel Klub den 8. mai 2022 i saken 4.5: 

«ASU pålegges å skaffe til veie et mer omfattende beslutningsmateriale når det gjelder HD-status og 
utrede hvilke konsekvenser krav om røntgen vil gi for rasen helhetlig. Oppdrettere oppfordres til å 
skaffe tilveie oversikt over eget materiale gjennom et pilotprosjekt. Dette fremlegges og avgjøres innen 
2 år. ASU-leder/ AMC» Representantskapet ga sine stemmer over forslaget til Avd Østfold, med 26 
stemmer for, 8 stemmer mot samt en blank» 

og 4,6: 

«Forslag fra ASU: krav om gonoskopiering av Welsh Springer Spaniel. Forslaget støttes av Hovedstyret 
og det foreslås følgende vedtak: Det innføres krav om gonoskopiering av WSS. Veterinærer registrerer 
flere Welsh med trange kammervinkler. Saken er diskutert i representantskapet. Det fremlegges forslag 
om en prøveperiode på 2 år av gonoskopiering. Deretter skal resultatene registreres og legges til grunn 
ved videre behandling av saken i RS 2024. Det foreslås også fra HS-leder et vindu for denne saken på 2 
år. Representantskapet holdt avstemming med 34 stemmer for forslaget om en prøveperiode på 2 år, 
med en stemme imot.» 

 

Vedlegg 1: Rapport fra raseråd amerikansk cocker spaniel 

Vedlegg 2: Rapport fra raseråd welsh springer spaniel 
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Generell uttalelse fra Avls-og Sunnhetsutvalget ASU: 

ASU ga raserådene for de to rasene i oppdrag å begrunne konklusjonen fra ASU om ikke å innføre en 
avlsanbefaling på undersøkelsene. På generelt grunnlag er liten genetisk variasjon den største trussel 
innen raseavl; dette ble fremhevet på NKKs Raserådskurs i januar 2024. Uheldig raseavl har stort fokus i 
dagens samfunn. Med lukkede stambøker, mange små raser der få individer går videre i avl får man 
liten genetisk variasjon der de fleste individer er like, og dermed er avlsmessig fremgang vanskelig. ASU 
vil derfor advare mot at NSK i Norge innfører anbefalinger som blir så strenge at vi innskrenker 
genpoolen i Norge, og ikke minst gjøre det vanskelig å bruke genetisk materiale andre land som ikke har 
innført de samme begrensninger. Dette ble nettopp situasjonen på ESS der det ble «lempet» på 
anbefalingene for gonioskopi-resultater; Tillatt å pare Mild med Mild. Dette betyr ikke at 
pilotprosjektene kan fortsette for å skaffe mer dokumentasjon, og at hundeiere kan gjennomføre 
undersøkelser. Åpenhet er like viktig; at en oppdretter føler at det er greit å informere om opptreden av 
en antatt arvelig/arvelig lidelse. 

 

SAK 1 KRAV OM HD-UNDERSØKELSE PÅ AMERIKANSK COCKER SPANIEL 

Avls-og Sunnhetsutvalgets (ASU) sin innstilling: 

Ikke anbefale HD-undersøkelse av Amerikansk cocker spaniel. HD-statistikk viser at det er lav forekomst 

av høygradig HD i Norge og Sverige (D og E). Amerikaner er en liten og lett rase som sjelden har 
problemer med bevegelsesapparatet. Det er viktig at det er enkelt å bruke utenlandske 
hunder for å opprettholde genetisk variasjon. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: 

Hovedstyret støtter Avls-og sunnhetsutvalgets innstilling og at det vedtas å ikke innføre krav om HD-
undersøkelse på amerikansk cocker spaniel 

 

SAK 2 GONIOSKOPIERING AV WELSH SPRINGER SPANIEL 

Avls-og Sunnhetsutvalgets (ASU) sin innstilling: 

Ikke å anbefale gonioskopi på Welsh springer spaniel. Dette er en liten rase som er avhengig av 
utenlandsk avlsmateriale for å opprettholde genetisk variasjon. Ved å innføre gonioskopi som 
anbefaling vil dette føre til en innsnevring av genpoolen som kan gi uheldige konsekvenser. Basert på 
det tallmaterialet som foreligger er frekvensen av pektinatligamentdysplasi lav og opptreden av 
glaukom lav. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: 
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Hovedstyret støtter Avls-og sunnhetsutvalgets innstilling og at det vedtas å ikke innføre krav om 
gonioskopiering på welsh springer spaniel. 

 

4.1.6 AGDER 

Sak fra avdeling Agder 

 

Rutiner for å melde fra om avvik eller varsle om kritikkverdige forhold i klubben 

 

Norsk Spaniel Klub og NKK har lover og regler og veiledninger som gjelder medlemmer, oppdrett etc. 
Etter å ha vært i dialog med hovedstyret i forbindelse med behandling av flere saker, oppfatter vi at det 
mangler rutiner for å melde avvik eller varsle når det kan være brudd på klubbens interne krav. Vi 
mener at det er viktig at klubben legger til rette for å få kjennskap til kritikkverdige forhold, forhold som 
bør rettes opp i, om regler bør endres osv. 

 

Hva finnes i dag: NKK skriver på sin hjemmeside at de har opprettet et eget utvalg som ser på klager 
som omhandler useriøst oppdrett og viser her til NKK sine etiske regler. 

NKK har i tillegg SAKSBEHANDLINGSREGLER I DISIPLINÆRSAKER FOR NORSK KENNEL KLUB. Her står det 
at: 

Disiplinærsaker er saker som kan ende med ileggelse av reaksjon etter Lover for Norsk Kennel Klub av 
24. april 2010 med senere endringer (NKKs lover) kapittel 7 om Disiplinærreaksjoner. 

Slik vi oppfatter det er det på plass systemer for klagebehandling for flere området i NKK og NSK. 
Eksempler er NKK sine lover, lover/regler for prøver og utstillinger m.m. Styret i Agder mener det 
mangler rutiner eller system for å melde klage eller varsle om andre kritikkverdige forhold internt i NSK 
men også i NKK, og at det bør utarbeides slike rutiner for NSK. Flere klubber har innført egne 
varslingsrutiner. Hvis NKK har planer om det samme, bør dette samordnes. 

Styret i Agder stiller seg til disposisjon til å delta i arbeidet med dette, hvis det er ønskelig. 

 

Forslag til vedtak: RS mener det er viktig NSK legger til rette for å få kjennskap til interne kritikkverdige 
forhold, og avdekker forbedringspunkter i interne rutiner, regler osv. RS ber derfor HS om å utarbeide 
rutiner eller system for å melde klage eller varsle om kritikkverdige forhold internt i NSK. Før arbeidet 
igangsettes bør det avklares om NKK har planer om å utarbeide et system for å ivareta det samme. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Hovedstyret stiller seg bak forslaget fra avdeling Agder. 



31  

  

 

4.1.7 ROGALAND 

Forslag fra avdeling Rogaland 

 

Endringer av statutter for Årets Jaktspaniel 

 

Eksisterende punkt 8: 

Eier må selv sende resultatene inn på eget skjema innen utgangen av året. 
Informasjonen om dette settes inn i Våre Spaniels nr.4 og legges ut på klubbens hjemmeside. 

Forslag til endring av punkt 8: 

Eier må selv sende resultatene inn på eget skjema innen utgangen av året med unntak av årets 
jaktspaniels som registreres av jaktkomiteen og hentes fra resultatservice på NSK sin hjemmeside. 
Informasjon om dette settes inn i Våre Spaniels nr. 4 og legges ut på klubbens hjemmeside. 

 

Forklaring: 

Alle jaktprøveresultat loggføres fortløpende av jaktkomiteen og kan brukes som grunnlag for rangering 
av årets jaktspaniels. Alle jaktprøver arrangeres av NSK sine egne avdelinger som gjør at det er enkelt og 
oversiktlig å samle inn resultater. Ved å endre rapportering for jaktresultat får klubben samme 
resultatservice for jaktprøver som vi har for utstillinger og årets rasevinnere. 

 

Hovedstyrets innstilling: 

Saken avvises på bakgrunn av at endring av statuttene ikke er en sak for representantskapet. Saken er 
imidlertid behandlet i samhandlingsmøtet mellom hovedstyret og jaktkomiteen 24.februar 2024. Det er 
vedtatt at jaktkomiteen fra sesongen 2024 skal overta utregningen av mestvinnende jakt. Hovedstyret 
sørger for at endringen oppdateres i statuttene. 

 

4.1.8 OSLO/AKERSHUS GEOGRAFI 

Forslag fra Oslo/Akershus 

 

Lovendringsforslag Norsk Spaniel Klubs Lover paragraf 4-4 
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Lovenes §4-4 endres til 

Avdelingene er organer for geografisk bestemte områder. Klubbens medlemmer er tilsluttet 
distriktenes avdelinger dersom slik avdeling er opprettet. 1) Medlemmer kan, gjennom søknad til 
klubbens hovedstyre, be om endring av avdelingstilhørighet. 

a) Navn på avdelinger skal være: 

Norsk Spaniel Klub avdeling NN (områdets navn), som forkortes slik: NSK avd. NN. 

b) Avdelinger kan opprettes der RS finner det formålstjenlig. Hovedstyret, eventuelt i samarbeid med 
lokale initiativtakere, berammer konstituerende årsmøte. Bare avdelingens medlemmer som har betalt 
kontingent 2) bosatt i vedkommende avdelingsdistrikt kan delta med stemmerett eller være valgbare 
ved avdelingens årsmøte. 

1) teksten tillegges 

2) teksten fjernes 

Avdelingens styre mener dette vil avhjelpe behovet for kompetanse i styrene, samt at medlemmer i 
grenseområder mellom avdelingene kan tilhøre den avdeling som føles naturlig. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Norsk Spaniel Klubs Lover paragraf 4-4 endres i henhold til forslag fra 
avdeling Oslo/Akershus. 

 

4.1.9 OSLO/AKERSHUS DNA 

Forslag fra avdeling Oslo/Akershus 

 

Tilgjengelige, frivillige lister for DNA- tester – offentliggjøres på spaniels.org 

 

NSK avd. Oslo og Akershus ønsker tilgjengelighet til lister over hunder/ resultater fra de DNA-tester for 
de forskjellige sykdommer vi har på våre raser. Listene bør ligge på klubbens hjemmeside, og 
administreres av ASU. Innsending skal være frivillig. 

Mest aktuelt akkurat nå er DAMS hos Engelsk Springer Spaniel, og AMS hvor det finnes test for rasene 
Engelsk Springer Spaniel og Cocker Spaniel. 

Slike lister, enkelt tilgjengelig, vil være til stor nytte for våre oppdrettere. 
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Avls- og Sunnhetsutvalgets (ASU) innstilling: 

Avls- og Sunnhetsutvalget (ASU) stiller seg bak forslaget om at det opprettes et register for aktuelle 
DNA-tester for de ulike sykdommer som er på spanielrasene og sier seg villig til å administrere listene. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Hovedstyret anbefaler at lister over resultater av DNA-tester 
offentliggjøres på spaniels.org. Innsending er frivillig. 

 

4.1.10 HELENA STJERN, O&A – APPORTPRØVEN 

Forslag fra Helena E Stjern – avdeling Oslo/Akershus 

 

Endring av apportprøven 

 

Bakgrunn: 

I dag har vi tre ulike klasser for apportprøver for spaniels, JAL, Begynnerklasse (BK) og Fellesklasse (FK). 
JAL-apporten er ikke en del av dette forslaget. 

Vi har i dag to apport-prøver som kvalifiserer for å få starte på jaktprøver for spaniels. BK-apporten gir 
mulighet for å starte i klasse BK på jaktprøve, og FK-apporten gir mulighet til å starte AK (Åpen klasse). 
Forskjellen på BK- og FK-apportprøvene er enkelt forklart følgende (med forbehold om at ikke hele 
reglementet er listet ut her): 

BK: egnet apportvilt kastes 15 meter fra hunden ut i vann, og skal leveres ved fører. Hunden kan holdes 
koblet under skudd, og det skal ikke være vannvegetasjon av noen betydning 

FK: egnet apportvilt kastes 40 meter fra hunden ut i vann, og skal leveres i hånd til fører. Hunden skal 
være ukoblet, og det skal være vannvegetasjon. 

 

Forslag: 

Det blir kun én apportprøve som kvalifiserer på start på BK og AK jaktprøve. Reglementet for FK-
apportprøven beholdes, men med følgende endringer: 

- Skytter står et sted som legger til rette for markeringen 

- Apportvilt kastes 30 meter fra hund og førers plassering. 

- Det er ingen begrensninger for hvor fuglen kastes fra, den kan kastes fra land eller fra båt 
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Jaktkomiteens innstilling: 

Vedr sak der det foreslås endringer i apportkrav vises til HS sitt svar: 

«Jaktprøvereglementet er ikke sak for representantskapet. Saken avvises og oversendes Jaktkomiteen 
for vurdering ved neste revisjon.» 

JK mener dette er en sak som hører hjemme ifm revisjoner av gjeldende regelverk. Det påpekes også at 
jaktregelverket er NKKs eiendom og kan bare endres av NSK – og kan bare godtas av NKK. Vårt RS eier 
ikke rettigheter til å gjennomføre direkte endringer. Dog kan avdelinger gi innspill/evt ved høring ifm 
kommende revisjoner som gjennomføres. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: 

Jaktprøvereglementet er ikke sak for representantskapet. Saken avvises og oversendes Jaktkomiteen for 
vurdering ved neste revisjon. 

 

4.1.11 SAK FRA MEDLEMMER 

Saker fra medlemmene Marte Hillesdal, Lars-Erik Andersen, Ida Anette Norheim og Alexander Nilsen 

 

1.Fjerne krav om utstillingsresultat fra jaktchampionatet for spaniels. 

2. Avlsretningslinjene må oppdateres 

3. Representant fra working-linjer på springer eller cocker inn i ASU. 

4. Kontroll av oppdretterlistene. 

Avklaring forslagsrett: 

 

I forkant av forslagsfristen 1.mars er det tydelig at paragraf 3-3 skaper noe forvirring om hvem som har 
forslagsrett. Dette til tross for at paragraf 3-2 er tydelig og spesifiserer hvem som har forslagsrett. 
Hovedstyret har foreslått endring av paragraf 3-3 hvor det presiseres at det er medlemmer av 
representantskapet som skal motta papirene 

Innen fristen 1.mars kom det forslag fra nevnte medlemmer. Saken inneholder 4 forslag. 

Det er i hovedstyret ingen uenighet om hvem som har forslagsrett. Men hovedstyret overlater til 
representantskapet å avgjøre om saken skal behandles. Som sagt; Hovedstyret har forberedt saken til 
behandling og overlater til representantskapet å votere over om saken skal behandles eller avvises. 
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Hovedstyrets innstilling: Det voteres over om sakene/forslagene skal behandles. 

 

1.Fjerne krav om utstillingsresultat fra jaktchampionatet for spaniels. 

Kravet om resultat fra utstilling bør fjernes, eller minimeres (se alternativ a, b, c). Et jaktchampionat er 
et avlsmål i seg selv, og det er i dag ikke likeverd mellom dette championatet og utstillingschampionatet 
som også regnes som et avlsmål – da utstillingschampionatet ikke har noe krav andre veien (resultat fra 
jaktegenskaper, f.eks. JAL-resultat). 

Dersom utstilling skal ha noen rolle i dette så bør det i så fall holde med en skriftlig kritikk av en 
utstillingsdommer av hundens eksteriør, uavhengig av resultatet. Og da bør det også kunne settes 
tilsvarende krav til utstillingschampionatet; en skriftlig kritikk av jaktegenskaper. 

Men vi ser for oss tre alternative løsninger for jaktchampionatet for spaniels isolert sett: 

a. Fjerne utstillingskravet helt 

b. Hunden skal kun ha vært vist på utstilling med kritikk fra eksteriørdommer uavhengig av resultat 

c. Følge svensk modell hvor man har en jaktchampiontittel for de med utstillingsmeritt og en for de 
uten: N J(j) CH 

 

Jaktkomiteens innstilling: 

Denne saken førte til betydelig debatt i komiteen. 

Forslag B) Det ble en avstemming i komiteen, der medlemmene kunne samle seg under forslag B): 
Hunden skal kun ha vært vist på utstilling med kritikk fra eksteriørdommer uavhengig av resultat 

Dette ble forklart slik at en working spaniel kun skal vises for eksteriørdommer – der dommeren gir 
hunden en skriftlig kritikk med beskrivelse av hundens eksteriør. Ingen annen premiegrad skal gis. Da 
kan oppdretter benytte gitt kritikk som informasjon overfor evt valpekjøpere. 

2 av komiteens medlemmer står på dette kravet. 

3 av komiteens medlemmer mener dette er et tydelig avvik, sammenlignet med krav gjeldende for 
andre jaktraser, bl.a retriever, der det kreves gul sløyfe fra utstilling. Pr nå er kravet for spaniels grønn 
sløyfe. 

Forvaltning av våre raser innebærer både egenskaper og bygning, som er viktig for å møte en ønsket 
funksjonalitet. 

NSK forvalter rasene på vegne av NKK og det bør fremkomme et målbart minimumskrav. 

Saken bør gå til diskusjon i kommende RS 
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Hovedstyrets instilling: Dagens ordning med sufficent på utstilling opprettholdes. Det er viktig for 
funksjonalitet at hunden er i henhold til rasestandard. 

 

2. Avlsretningslinjene må oppdateres. 

Avlsretningslinjene på hjemmesidene er utdaterte og må oppdateres så snart som mulig. Det skal legges 
inn at working-variantenes krav er i henhold til egenerklæringen som oppdrettere skriver under på – 
minimum ett foreldredyr skal være premiert på jaktprøve ved avl (i tillegg til øvrige generelle krav for 
rasen). 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Dette er en administrativ sak som faller innunder hovedstyret. Saken 
sendes til hovedstyret. Representantskapet ber om at avlsanbefalingene oppdateres på spaniels.org. 
Saken avvises. 

 

3. Representant fra working-linjer på springer eller cocker inn i ASU. 

Helse og sunnhet på working-variantene skiller seg på noen punkter fra tradisjonell type. Dette bør bli 
håndtert bedre av ASU og det bør være en representant som innehar stor kunnskap om working-linjer 
og avl på disse. Dette for å sørge for at medlemmer vet at viktige tema på working-typene blir ivaretatt 
av klubben. Representanten skal utnevnes i samråd med JK. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Avls-og Sunnhetsutvalget ASU er et av hovedstyrets utvalg. Det er 
dermed hovedstyret ansvar å oppnevne medlemmer til sine utvalg. Saken avvises. 

 

4. Kontroll av oppdretterlistene. 

a. Det må utnevnes en kontrollør av oppdretterne som skal få stå under NSK sin paraply. Det har vært 
saker oppe det siste året som viser at det er behov for å sørge for at oppdretterne NSK går god for 

også følger alle retningslinjer som er satt. Tillitten til oppdrettelistens funksjon svekkes dersom klubben 
ikke kan vise til kontroll av egne regler. 

b. Alternativt kan klubben gå vekk fra å godkjenne oppdrettere – men heller godkjenne enkeltkull fra 
oppdrettere med kennelnavn i hht. Avlsretningslinjene. Dermed sørger en for at alle kull som 
godkjennes av klubben er gjennomgått og godkjent – øvrige kull oppdretterne har trenger ikke 
annonseres via klubben. 
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Hovedstyrets innstilling: 

Det voteres over om representantskapet ønsker forslag a eller b. Dersom det blir vedtatt forslag a 
mener hovedstyret at forslag til oppføring på oppdretterlisten ivaretar dette ved at Avls-og 
Sunnhetsutvalget får en kontroll funksjon. 

 

4.1.12 KARI KNUDSEN - INSTRUKS VALGKOMITEEN 

Forslag fra hovedstyrets leder Kari Knudsen 

 

Instruks for valgkomiteen 

 

Valgkomiteens arbeid er viktig både for å sikre gode kandidater til verv. Det er også vesentlig at 
valgkomiteen gjennom sin virksomhet sikrer at demokratiet ivaretas på en god måte samtidig som den 
sørger for en god frivillighetskultur. For å sikre dette foreslås følgende instruks for valgkomiteen: 

Valgkomiteen er valg av representantskapet og således en selvstendig enhet som ikke underlagt 
hovedstyret. 

1. Valgkomiteens leder sørger for at det i Våre Spaniels nr 4 publiseres informasjon om kommende års 
valg. Informasjonen skal inneholde en oversikt over hvem som er på valg, fristen for å komme med 
forslag, samt e-post adresse til valgkomiteens leder. 

2. Valgkomiteens leder kontakter leder av hovedstyret for å høre hvilken kompetanse som ønskes inn i 
hovedstyret. 

3. Alle sittende styremedlemmer/komitemedlemmer på valg forespørres om de tar gjenvalg. Det 
presiseres at det ikke påhviler valgkomiteen å innstille disse som sine kandidater, men det skal 
framkomme på innstillingen fra Valgkomiteen hvem som ønsker gjenvalg. 

4. I henhold til Norsk Spaniel Klubs Lover paragraf 3.2 har følgende forslagsrett: avdelingenes valgte 
representanter, ordfører, varaordfører, hovedstyrets leder og nestleder. 

5. Det skal være en åpen prosess hvor demokrati og frivillighetskultur ivaretas. 

6. Valgkomiteens innstilling skal inneholde en oversikt over hvem som tar gjenvalg, foreslått kandidater 
og valgkomiteens innstilling. Valgkomiteens innstilling skal sendes ut til delegatene sammen med øvrige 
RS-papirer. Frist for utsendelse av RS-papirer er 4 uker før møtet. 

 

Forslag til vedtak: Instruks for valgkomiteen vedtas. 
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4.2 TILTAKSPLAN 2024/2025  

 

JUBILEUMSÅRET 2025  
Norsk Spaniel Klub runder i 2025 90 år. Det må markeres. Det foreslås at det både arrangeres 
jubileumsutstilling og jubileumsjaktprøve. Norsk Kennel Klub tildeler stor-cert på utstilling.til jubilanter. 

 

NORSK SPANIEL KLUB – DEN GODE ORGANISASJON 
Det gjennomføres høsten 2024 organisasjonskurs for alle tillitsvalgte i Norsk Spaniel Klub. Kurset 
gjennomføres som webinar. 

 

NORSK SPANIEL KLUB PÅ NETT 
Det må jobbes med en bedre profilering av Norsk Spaniel Klub på nett. Tiltaket om at alle avdelinger må 
være oppdatert på innlogging/oppdatering videreføres. 

Det gjennomføres brukerseminar for Teams i forbindelse med RS-helgen. 

 

HILSEN TIL BESTE SPANIEL PÅ ALLE NORGES MESTERSKAP 
Det er foreslått fra Brukshundkomiteen at beste spaniel på alle Norges Mesterskap mottar hilsen fra 
Norsk Spaniel Klub. Det utarbeides oversikt over alle «bruks-NM» og det opprettes rutiner for å sende 
hilsen. Det er i dag tradisjon for NM i Blodspor. 

 

DOMMERKONFERANSE EKSTERIØR 
Er det tid for å invitere til dommerkonferanse i januar 2026? 

 

UTSTILLING 
Hovedutstillingshelgen gjennomføres 1.og 2.juni på Thorbjørnrud. 

Utstillingen er et samarbeid mellom avdeling Buskerud, hovedstyrets utstillingskomite og hovedstyret. 

 

JAKT 
NM arrangeres i Rogaland. 

Det arrangeres dommerkonferanse/jakt i forbindelse med nytt regelverk. 
Et satsningsområde er å få på plass elektroniske kritikker for våre prøver 
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NORDISK HELSESEMINAR 
Nordisk Helseseminar har lenge vært på dagsorden. Tid og sted på avklares slik at ASU kan jobbe videre 
med seminaret 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Tiltaksplan vedtas. 

 

 

4.3 MEDLEMSKONTINGENT  
  

Hovedstyret foreslår uendrede kontingentsatser for 2025. 
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5. BUDSJETTFORSLAG 2024 
 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Budsjettet vedtas. 
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6. NY AVDELING I INNLANDET 
 

Norsk Spaniel Klubs representantskap vedtok i 2023: 

Sak 6 Godkjenning av videreføringen av medlemmer Hedmark/Oppland i henhold til NSK`s lover § 4-4 

 

1. Forslaget til HS enstemmig vedtatt. 

2. Forslag fra Avd. Oslo/Akershus Angående medlemmer i Hedmark/Oppland (Innlandet). Det bør innen 
12 måneder opprettes en faktisk avdeling, eventuelt må medlemmene underlegges Avd. Oslo/Akershus 
og Avd. Trøndelag ut fra geografi. 

Forslaget enstemmig vedtatt. 

 

Norsk Spaniel Klubs Lover § 4-4 

b) Avdelinger kan opprettes der RS finner det formålstjenlig. Hovedstyret, eventuelt i samarbeid med 
lokale initiativtakere, berammer konstituerende årsmøte. Bare avdelingens medlemmer som har betalt 
kontingent bosatt i vedkommende avdelingsdistrikt kan delta med stemmerett eller være valgbare ved 
avdelingens årsmøte. 

Det ble sommeren 2023 etablert et interimstyre for å starte prosessen med å etablere en avdeling i 
Innlandet. Et tiltak for å «skape liv» i regionen var spanielsamlinger en søndag i måneden på Badiras 
Hundesenter, Moelv. Det var noe variabelt fremmøte, men vi lykkes i å rekruttere 3 medlemmer og 2 
varamedlemmer til et styre. 

Konstituerende årsmøte ble gjennomført lørdag 17.februar 2024. 

 

Hovedstyrets forslag til vedtak: Det etableres en avdeling av Norsk Spaniel Klub i Innlandet. 
Avdelingens navn: Norsk Spaniel Klub avdeling Innlandet. 
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7.  VALGKOMITEENS INNSTILLING 2024 - 2025  
  

 

7.1 UTTALELSE FRA ORDFØRER 
 

Ordførers uttalelse til RS 2024 om valgkomiteens praksis/arbeidsform 

Jeg ble informert av Hovedstyrets leder, Kari Knudsen, om Valgkomiteens praksis/arbeidsform. Det 

bakgrunn for hennes skriftlige henvendelse den 20.2.2024. til Valgkomiteens medlemmer, hvor hun 

rettet kritikk om dette. HS leder viser her til at det i alle år har vært vanlig praksis at alle som er på valg 

blir forespurt om de ønsker å ta gjenvalg. Og videre – at Valgkomiteen skal utarbeide en oversikt over 
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hvilke kandidater som tar gjenvalg, innkomne forslag og valgkomiteens innstilling. Hun opplyser at hun 

tidligere har informert Valgkomiteens leder om at dette er vanlig praksis. Hovedstyrets leder påpeker at 

det selvfølgelig er Valgkomiteens privilegium å innstille den de ønsker, 

Jeg presiserer at utskiftninger av sentrale posisjoner er viktig og riktig. Men, dette må gjøres i åpenhet 

om med respekt for de som allerede har roller/tillitsverv i klubben – også for de som tenker å stille seg 

til rådighet. Dette har følgelig ikke noe med å blande seg inn/påvirke Valgkomiteens arbeid. 

Valgkomiteen har en uavhengig rolle, adskilt for eksempel fra Hovedstyrets rolle og arbeid. 

Som ordfører har jeg sendt to henvendelser (epost) til Valgkomiteens leder. I den første henvendelsen 

ba jeg om tilbakemelding om prosessen/arbeidsformen i Valgkomiteen. Valgkomiteens leder svarte 

med en henvisning (utklipp) fra Norsk Kennel Klubs hjemmeside om «hva er en valgkomite». Min 

vurdering er at henvisningen til informasjonen fra Norsk Kennel Klubs hjemmeside ikke gir 

Valgkomiteen grunnlag for å hemmeligholde kandidater. 

Det er opplyst at Solveig Holth, HS medlem og leder avdeling Oslo-Akershus, sendte forslag på Kari 

Knudsen som fortsatt HS leder innen forslagsfristen 1. mars i henhold til Norsk Spaniel Klubs Lover 

paragraf 3-3 Forslag på kandidater til valgene. Forslag på kandidater må være Valgkomiteen i 

hende/poststemplet senest innen 1. mars. Kari Knudsen avsluttet for øvrig sitt brev av 20.2.2024 til 

Valgkomiteens medlemmer om at hun tok gjenvalg. Både Solveig Holth og Kari Knutsen har fått 

bekreftet fra Valgkomiteen at forslagene er mottatt. 

Kari Knudsen har informert meg om at hun ble oppringt Langfredag av en nestor i klubben. Samtalen 

handlet om at klubben hadde stagnert de to siste årene under hennes ledelse. Nå måtte hun trekke seg. 

Solveig Holth har sendt melding til Hovedstyret, Valgkomiteen og Ordførerskapet om at hun trekker seg 

fra alle verv pga Valgkomiteens praksis/arbeidsform. Jeg har, etter min anmodning, mottatt en 

nærmere redegjørelse fra Solveig Holth om begrunnelsen for hennes fratreden. Innholdet i denne 

understøtter min forståelse av denne saken, og informasjonen fra Kari Knudsen. 

Som nevnt er mitt syn at Valgkomiteens praksis/arbeidsform ikke er hjemlet i Norsk Spaniel Klubs Lover 

eller i vanlig praksis for valgkomiteer. Slik praksis ivaretar hverken demokratiet i klubben, eller en god 

frivillighetskultur som er avgjørende for klubbens drift. Det er bekymringsfullt at et medlem som de 

siste ti årene har ledet klubben, etter min mening, på en forsvarlig måte, opplever dette. 

Denne saken har vist at det er behov for å avklare Valgkomiteens arbeidsform/praksis. Jeg har bedt 

hovedstyrets leder om å utarbeide forslag til retningslinjer for Valgkomiteen. 

 

Oslo, den 11. april 2024 

Nils Helmer Storeng 

Ordfører Norsk Spaniel Klub 

8. VEDLEGG 
 

Vedlegg 1: Rapport fra raseråd amerikansk cocker spaniel 

Vedlegg 2: Rapport fra raseråd welsh springer spaniel 
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